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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

 

Haarlem, 11 januari 2016  

 

Vragen nr. 2 

 

 

 

Vragen van de heer  W.  Hoogervorst (SP) over verkeersoverlast en verkeersveiligheid rond 

project N23 

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 11 januari 2016 door het lid van Provinciale Staten, de heer W. 

Hoogervorst (SP), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

 

Inleiding: 

 

Op dit moment wordt er gewerkt aan de realisering van de Westfrisiaweg, de N23, tussen 

Heerhugowaard en Enkhuizen. In 2014 is men begonnen met voorbereidende werkzaamheden, 

zoals het verleggen van leidingen en watergangen. 

In het voorjaar van 2015 is op verschillende plekken langs het geplande tracé begonnen met 

het aanbrengen van zandlichamen, en is een aanvang gemaakt met de aanleg van diverse 

ongelijkvloerse kruisingen. Dit alles leidt op veel plekken tot gewijzigde verkeerssituaties – 

mede daardoor is er sprake van ernstige problemen in de doorstroming van het verkeer, vooral 

in de ochtend- en avondspits. 

Een ieder is zich er natuurlijk van bewust dat dergelijke grootschalige werkzaamheden aan een 

belangrijke doorgaande weg gemakkelijk leiden tot last voor het verkeer, maar het geheel 

signalen die we krijgen rond de situatie in de directe omgeving  van de werkzaamheden is 

reden tot onze grote zorg. 

 

Op 30-12-2015 berichtte het Noord-Hollands Dagblad¹ over het feit dat steeds meer 

automobilisten de omliggende polderwegen gebruiken om vertraging in het verkeer te 

omzeilen. Daardoor is er sprake van verkeersoverlast, maar ook van steeds meer 

verkeersonveilige situaties. Niet alleen de landbouwbedrijven, gelegen langs de polderwegen, 

hebben hier hinder van maar ook steeds vaker bestemmingsverkeer en bewoners van de 

omliggende dorpen en woonkernen. 

 

Belangenorganisatie LTO-Noord heeft het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

(HHNK) aangesproken om iets te doen aan de thans ontstane situatie. Zij is namelijk beheerder 

van een flink deel van de wegen waar de overlast nu plaatsvindt. 
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Vragen: 

 

1. Heeft de provincie in de voorbereiding van de werkzaamheden contact gehad met het 

betreffende Hoogheemraadschap? 

Zo ja, waar bestond dit contact uit en welke afspraken zijn er gemaakt om de gevolgen van 

de werkzaamheden aan de N23 op te vangen? 

Zo nee, waarom niet en is de provincie bereid hier actief aan te gaan werken? 

 

Niet alle wegen die nu door automobilisten worden gebruikt om vertraging te omzeilen zijn in 

beheer van het HHNK. 

 

2. Heeft u, in het kader van de begeleiding van de werkzaamheden rond de N23, in kaart 

welke wegen als ‘sluipwegen’ gebruikt (kunnen gaan) worden door automobilisten die 

vertraging willen omzeilen?  

Heeft u ook in kaart wie de beheerders zijn van deze wegen? 

 

3. Is er overleg vanuit de provincie met de beheerders van de diverse wegen die als sluipweg 

gebruikt kunnen gaan worden? 

Zo ja, welke afspraken zijn er tot dusver gemaakt om deze situatie te kunnen opvangen? 

Zo nee, waarom niet en is de provincie bereid hier actief mee aan de slag te gaan? 

 

LTO-Noord spreekt in het artikel in het Noordholland-Dagblad¹ van ‘ongevallen’ die rechtstreeks 

veroorzaakt lijken te worden door de manier waarop automobilisten de vertraging ontstaan 

door de werkzaamheden rond de N23 trachten te omzeilen. 

 

4. Bent u op de hoogte van dergelijke ‘ongevallen’, waarvan sommige ‘met ernstig letsel’ zijn 

afgelopen? 

Kunt u hier een overzicht van geven? 

 

Er is niet alleen sprake van een drastische toename van het aantal auto’s op de wegen rondom 

de toekomstige N23, maar er is ook sprake van een toename van onveilig rijgedrag. 

Automobilisten rijden te hard en houden zich niet aan verkeersregels en –afspraken. 

Op 9 januari 2016 meldt het Noordhollands Dagblad² dat tientallen automobilisten door de 

politie bekeurd zijn om te hoge snelheden. 

De polderwegen, waar we het over hebben, zijn absoluut niet bedoeld om er met hoge snelheid 

over te rijden. Deze polderwegen doorsnijden op verschillende plekken woonkernen, waar 

maximumsnelheden gelden van 30 km/u. 

 

Uit gesprekken met bewoners op diverse plekken in de directe omgeving van de  

werkzaamheden rond de N23 is gebleken dat zij zich grote zorgen maken over de veiligheid 

van fietsers op en naast de polderwegen; veel wegen dienen ook als fietsroute voor 

schoolgaande kinderen. 

 

5. Ziet u een taak voor de provincie om actief mee te denken over maatregelen om de 

verkeerssituatie ter plekke veiliger te maken? 

 

6. Bent u bereid om met aanliggende gemeenten en het HHNK in overleg te treden om samen 

naar mogelijkheden te zoeken om de verkeersveiligheid in het gebied te waarborgen? 

 

De komende maanden zullen de werkzaamheden aan de nieuwe N23 (op meer plekken) 
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geïntensiveerd worden. 

 

7. Is in de plannen voor de komende tijd gedacht aan mogelijkheden om de verkeersstromen 

zo optimaal mogelijk te laten lopen? 

Zo ja: welke maatregelen gaan er genomen worden en op welke plekken? 

Zo nee: is de provincie, in overleg ook met de aannemer, bereid dit snel op te pakken? 

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 

dagen na binnenkomst, beantwoorden. 

 

 

      

¹ Noord-Hollands Dagblad –  30-12-2015 – ‘Sluipverkeer N23 belast polderwegen’ 

² Noord-Hollands Dagblad -  9-1-2016 – ‘Hardrijdend sluipverkeer op de bon in Zwaagdijk’ 

 


